
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2008. augusztus 01-jén 09.30 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester. 
Bán János, 
Elekes Péter, 

   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc, 

Tóth Csabáné, 
   Vass András, 
   Virág Imréné képviselők, 
 
Tanácskozási joggal: Dr. Simon Gábor SLG Consulting Kft. Miskolc, bonyolító képviselője, 
    Tarr János MSZP bánrévei szervezete részéről.   
 
Távol maradt:   Ujváry Ferenc képviselő. 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, 9 képviselő jelen van. Ujváry Ferenc képviselő Úr jelezte, hogy nem 
tud részt venni az ülésen, elutaztak. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Révay István alpolgármester 
Urat és Bán János képviselő Urat javasolta.  
 
Képviselő-testület 9 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. Közbeszerzési bizottság megválasztása 

Előadó: polgármester 
 

2. Iskola 3 tanterem felújítására ajánlat kérés előkészítése 
Előadó: bonyolító képviselője 
 

3. Indítványok, javaslatok 
   
1./ napirendi pont: Közbeszerzési bizottság megválasztása 
 
Hajdu Gábor: Ez a korai kezdés, egy rendkívüli időpont. Azért ilyen sürgős, hogy elinduljon 
ez a dolog, mert az SLG-nél, amint visszaér Miskolcra Dr. Simon Úr, rögtön kezdik 
elkészíteni az anyagot. Egész hétvégén dolgozni fognak, hogy hétfőn a csomagot átvehessék 
az ajánlattevők. Ez az idő nagyon rövid, eléggé kaotikusak az állapotok. A törvény betartása 
kötelező, fontos, hogy az anyagok ilyen rövid határidőn belül elkészüljenek. Az első 
napirendi pontunk a közbeszerzési bizottság megválasztása. Az ajánlati felhívást dr. Simon 
Gábor Úr ismertetni fogja. Amennyiben az ajánlatokat megkapjuk, úgy mehet a 
szerződéskötés, és indulhat a munka. Nagyon feszített tempóban kell dolgozni. Ezek a 
munkálatok, sajnos hetekbe telnek, ami a kivitelezéstől veszi el az időt. 
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Az első napirendi pontunk a meghívó közbeszerzési bizottság megválasztása. Az elmúlt 
időszak gyakorlata az volt, hogy az egész Képviselő-testület alkotta a bizottságot, minden 
képviselő tagja, plusz még Garaj Dániel jegyző és dr. Simon Gábor Úr a bonyolító SLG 
Consulting Kft. képviseletében. Így javasolnám meghozni a döntést. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

84/2008. (VIII.01.) számú Határozat 
 

Tárgy: Közbeszerzési Bíráló Bizottság tagjainak megválasztása 
 
Képviselő-testület döntése alapján a Közbeszerzési Bíráló Bizottságot  
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete, valamint Garaj  
Dániel jegyző és dr. Simon Gábor a bonyolító képviselője alkotják. 

 
2. napirendi pont: Iskola 3 tanterem felújítására ajánlat kérés előkészítése 
 
Hajdu Gábor: Ahhoz, hogy a közbeszerzési törvénynek megfeleljünk, az elmúlt ülésen 
kinyilatkozta a Képviselő-testület, hogy a miskolci SLG Consulting Kft-t bíztuk meg - 
benyújtott ajánlata alapján - a bonyolítási feladatok elvégzésével. Át is adnám a szót dr. 
Simon Gábor Úrnak a bonyolító képviseletében. 
 
Dr. Simon Gábor: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testületet és minden jelenlévőt.  
Ismertette az ajánlattételi felhívást, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Az összeg tekintetében egyszerű eljárásról van szó. Mivel nagyon sürget az idő, így három 
ajánlattevőt javasolni is tudok Önöknek. A Mónusz Kft. Edelény, FK Mikszer Kft. Miskolc, 
és a Bódva-Ép Bt. Edelény lenne a javaslatom. Ezen három ajánlattevő részére kell 
megküldeni a felhívást, mely vállalkozók amennyiben kívánnak ajánlatot tenni, úgy átveszik 
az elkészített csomagot, melyet a hétvégén mi elkészítünk. Hétfőtől lehet átvenni a 
csomagokat. Igazolniuk kell az alkalmasságukat, referenciákat kell bemutassanak. 
Nyilatkozniuk kell, hogy kizáró ok nem áll fenn, megfelel a közbeszerzési előírásoknak. 
Javaslom, hogy a legalacsonyabb ár legyen a legmeghatározóbb, hogy legolcsóbban végezze 
el. Nagyon feszített az ütemterve a projektnek, szoros a határidő. A felhívás, most az ülés 
végén elküldésre kerül, hétvégén elkészül a dokumentáció, hétfőn át tudják venni az 
ajánlattevők. Hétfőn, augusztus 11-én lenne az ajánlatok bontása, 13.00 órakor. Akkor a 
Tisztelt Képviselő-testület áttekinti az ajánlatokat, és megtörténik a sorba állításuk. Augusztus 
18-ig megkötésre kerül a szerződés a legkedvezőbb ajánlatot tevővel, 10.00 óra lenne 
augusztus 18-án a szerződés megkötésének a határideje. A munka befejezésének 
véghatárideje 2008. december 30.  
Több céggel konzultáltunk az ügyben, a nagyoknak ez a munka nem éri meg, nem 
foglalkoznak vele. 
 
Elekes Péter: A 11-i testületi ülésre a meghívó 5 nappal korábban jöjjön ki. 
 
Tóth Csabáné: Itt, ez a meghívó, most. 
 
Hajdu Gábor: Igen, ez a meghívó.  
Egyébként Gábor, tarthatóak lesznek ezek az időpontok, nem nagyon szoros? 
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Dr. Simon Gábor: Igen, tartható kell, hogy legyen. A tervek tulajdonképpen ebben az esetben 
már készen vannak a munkához. Aktív szereplők ezek a jelölt ajánlattevők, rendelkezniük kell 
a kellő dokumentumokkal, vagy ami nincs meg, azt be kell tudni szerezniük ez alatt az idő 
alatt.  
 
Tóth Csabáné: Szeptember hónaptól december hónapig az idő elég lesz-e? Nehogy a minőség 
rovására menjen a tempó.  
 
Virág Imréné: Nem főfalak kerülnek bontásra.  
 
Hajdu Gábor: Igaz, hogy bontunk falakat, de főfalat nem. Ezek belső munkálatok, 
véleményem szerint ennek a munkának már november 30-ra kész kell lenni.  
 
Elekes Péter: Három hónap alatt már épületeket is felépítenek. Szerintem ne csak az árajánlat 
legyen a döntő, nehogy a munka rovására menjen ez a feszített tempó. 
 
Hajdu Gábor: Ismeretes, hogy egységnyi pénzt nyertünk, nem a teljes összeget. Ez a tartalom, 
így nagyon feszített. 
 
Dr. Simon Gábor: Jótállási garancia van, különféle garanciák, a kötbér, ezek mind kikötésre 
kerülnek. 
 
Elekes Péter: Konkrétan arra gondoltam, hogy nehogy menet közben emeljen. 
 
Dr. Simon Gábor: Arra nincs lehetősége. 
 
Révay István: Ha mi közben kérnénk valami pluszt, akkor lehetne csak úgy. 
 
Naszádi Ferenc: A biztonsági része be van tervezve? A riasztásra gondolok. 
 
Hajdu Gábor: Nincsen benne egyelőre, természetesen minden úgy lesz kialakítva, hogy 
bővíthető, fejleszthető legyen a későbbiekben. Amikor kezdi a munkát, akkor úgy beszéljük 
meg vele, hogy a vezetékelése már annak is meglegyen.  
Jelenleg, ebből a nyert pénzből csak a legszükségesebb munkák lesznek meg.  
 
Naszádi Ferenc: Reméljük, hogy nem törnek be. 
 
Révay István: Úgy tervezzék, hogy később legyen lehetőség rá. 
 
Hajdu Gábor: Természetesen ez úgy lesz. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

85/2008. (VIII.01.) számú Határozat 
 

Tárgy: Közbeszerzés kiírása 
 
Képviselő-testület kiírja a bánrévei általános iskola régi szárnya 3  
tantermének, valamint a kapcsolódó helyiségek és vizesblokkok  
felújítására vonatkozó közbeszerzést. Az egyszerű közbeszerzési eljárás  
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anyaga teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
Utasítja a polgármestert, a szükséges intézkedés megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
 
Dr. Simon Gábor a bonyolító képviselője távozott az ülésről. 
 
 
3.napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./  
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület. A falunappal kapcsolatosan döntenünk kellene a 
menüről, a vendéglátásról. Konyhavezető asszonnyal egyeztettem, kétféle menü javaslat van 
vagy egy szelet hús, vagy csirkecomb lenne, hozzá kenyér, savanyúság, szalvéta, és egy üdítő 
ital. 700 adag megrendelését javasolom, 650,-Ft/adag egységáron. Ezen felül a külön 
meghívott vendégek az elmúlt évek gyakorlatának megfelelően kerülnek megvendégelésre. 
 
Elekes Péter: Legyen ez is, az is. 
 
Hajdu Gábor: Az úgy nem lenne jó, mert feszültséget okoz. Vitatkoznának az emberek.  
 
Révay István: A főzőversenynél úgy lesz-e, hogy ki mit akar főzni, azt csinálja, vagy meg lesz 
határozva, hogy mit kell főzni? 
 
Hajdu Gábor: Megtehetjük, hogy meghatározzuk. 
 
Révay István: Amennyiben támogatni akarjuk a csapatokat hússal, úgy az a javaslatom, hogy 
abból kelljen főzni. 
 
Vass András: Amennyiben 5 kg. hússal támogatjuk a csapatokat, akkor ha valaki többet akar, 
az tesz hozzá. 
 
Révay István: Nálunk a vasutas-napon úgy volt, hogy meg volt határozva, hogy mit kell főzni 
az adott anyagból és csak abból, csak annyit lehetett. 
 
Hajdu Gábor: Véleményem szerint ne határozzuk meg, hogy mit, és azt sem, hogy mennyit 
főzhet.  
 
Naszádi Ferenc: A szelektív hulladékgyűjtőt meg kell nézni, ki kellene üríttetni addigra, mert 
ha tele lesznek, akkor úgy az nem lenne túl jó.  
 
Révay István: A főzőversennyel kapcsolatosan meg kellett volna határozni, hogy mi a 
nevezési határidő, mert így nem tudjuk, hogy mennyien kívánnak nevezni. Így inkább az a 
javaslatom, hogy ne adjunk a főzéshez támogatást, semmit senkinek. 
 
Tóth Csabáné: Azt mondhatnánk, hogy a civil szervezeteket támogatjuk hússal. 
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Hajdu Gábor: Augusztus 11-ig a következő ülésig még mindenki gondolkodjon ezen a 
dolgon. Egyébként a hivatalból a lányok, az óvoda, az iskola, az idősek klubja, a vasutasok 
már jelezték, hogy nevezni kívánnak. 
Péter, ti nem kívántok főzni? 
 
Elekes Péter: Lehet róla szó, hogy nevezünk. 
 
Kozma Lászlóné: Ha nem ad a testület támogatást, akkor el sem lehet várni, hogy nevezzen 
valaki, mert pl. az óvodában még valószínűleg nem is tudják, hogy főzni akarnak. 
 
Hajdu Gábor: Úgy gondolom, hogy inkább ajándékot adjunk a helyezetteknek. 
Egyébként a közelmúltban mennem kellett volna Hangonyba főzni, de sajnos nem értem el. 
Ott ilyenkor nyáron van a búcsú, és gondolkodtak rajta, hogy milyen főző verseny legyen. Ott 
pl. tökfőző versenyt rendeztek. Egy Görögországi nyaralás volt a fődíj, a tombolán is 
nyaralást lehetett nyerni. 
 
Virág Imréné: Nekem az a véleményem, hogy inkább több ajándék legyen, és kapjanak minél 
többen. 
 
Hajdu Gábor: Az ajándékok tekintetében úgy gondolnám, ahogy tavaly is volt. Fődíj egy TV 
készülék, legyen bicikli is, és így lefelé kisebb ajándékok, a tavalyi mintájára.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 

86/2008. (VIII.01.) számú Határozat 
 

Tárgy: Falunap szervezése 
 
   Képviselő-testület a 2008. augusztus 23-án megrendezésre kerülő  

Falunapon, a program során a lakosság részére csirkecomb menüt,  
valamint üdítőt biztosít felszolgálással (700 adag, 650,-Ft/adag  
egységáron). A meghívott vendégek részére ezen felül az ellátást a  
korábbi évek gyakorlatának megfelelően biztosítja.  
Utasítja a polgármestert a fentiekből adódó feladatok végrehajtására. 

 
Határidő: folyamatos és augusztus 23. 
Felelős: polgármester 

 
Elekes Péter: Fellapoztam az Önkormányzati törvényt, és az azt tartalmazza, hogy azok a 
képviselők, akik dolgoznak, és a munkahelyükről jönnek el, azoknak az önkormányzatnak 
kikérőt kell írni, és külön fizetni kell a kieső munkadíjat. Javaslom, hogy a testületi ülések 
kezdő időpontja egy későbbi időpont legyen. 
 
Hajdu Gábor: Nálunk azért ilyen magas a tiszteletdíj, mert azt mondtuk, hogy abból oldja meg 
mindenki a helyettesítését. 
 
Elekes Péter: Ez két teljesen külön dolog, semmi köze egymáshoz. 
 
Hajdu Gábor: A testületi ülések kezdésének időpontja sok helyen még ettől is korábban van, 
ahogy nálunk. Ez a mai nap egy rendkívüli alkalom volt az ügy sürgősségére való tekintettel. 
Nem tartom jónak a későbbi kezdést. A régiek közül vissza tudunk emlékezni, hogy volt 
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olyan, hogy 23.00 órakor mentünk haza, annak semmi értelme nincsen, mert már szinte 
mindenki majdnem elaludt. 
A testületi ülésre el kell tudni jönni, tudni kell úgy szervezni a dolgokat. 
 
Elekes Péter: Én erre külön rákérdeztem, és a kettőnek nincs köze egymáshoz. 
 
Révay István: Kire gondolsz, hogy kikérő kellene neki. 
 
Elekes Péter: Például Vass Andrásra, és magamra is. 
 
Vass András: Nekem nem kell kikérő. 
Elekes Péter: Nekem kell, mert nekem is van munkahelyem, főnököm, és munkaidőből kell 
eljöjjek. Javaslom, hogy tegyük későbbi időpontra a testületi ülések kezdését. 
 
Tóth Csabáné: Véleményem szerint a délután 13.00 óra jó időpont. 
 
Elekes Péter: Két külön rendelkezés ez a törvény szerint. 
 
Hajdu Gábor: Ilyesmire nincs pénz, azért van a tiszteletdíj. 
 
Virág Imréné: Az ülések kezdésének időpontjából volt már korábban is vita a régi időkben, de 
nem tartom jónak a késői kezdést. 
 
Hajdu Gábor: Úgy gondolom, hogy elég tisztességes tiszteletdíjat kapnak a képviselők. A 
környékünkön meg lehet nézni, sehol nem ilyen magas. A testület úgy döntött, hogy azért 
magas a tiszteletdíj összege, hogy a helyettesítés is megoldható legyen belőle. Kérjél az 
ülések napjára szabadságot. A nagyon késői kezdés, és az elhúzódó ülés a munka rovására 
megy. 
 
Kozma Lászlóné: A legtöbb helyen délelőtt 09.00 órától vannak a testületi ülések. 
 
Naszádi Ferenc: Remélem, hogy ebből a 09.30 órás időpontból azért nem lesz rendszer. 
 
Vass András: Ez egy kivételes eset volt. 
 
Hajdu Gábor: Az a véleményem, hogy ennyi pénzből, mint amennyi nálunk a tiszteletdíj, 
oldja meg a helyettesítését mindenki. Semmiféle kikérőt nem adunk. 
 
Elekes Péter: Ezt mondja a törvény. Két külön rendelkezésről van szó.  
 
Bán János: A Kujbus Marianna 8 órás foglalkoztatásával kapcsolatosan szeretnék néhány szót 
szólni, amiről az elmúlt ülésen döntöttünk. 
 
Hajdu Gábor: János értsétek meg, hogy Mariannt nem tudjuk itt a településünkön 8 órás 
könyvtárosként foglalkoztatni. Arra itt nincs szükség. Egyébként az sem lenne a ti 
problémátokra megoldás, mert abban a munkakörben nem mehet be órára. Egyébként a 
könyvtár nyitvatartási idején kívül, nem is lesz Mariann az iskolában. Ő a falu 
művelődésszervezője, nem az iskoláé. A hivatalba, valamint Ózdon lesz a könyvtár idején túl.  
Szóltak a belső ellenőrök is, hogy az úgy nem jó, ahogy megy.   
Mariann 6 órás, ha 8 órásba áttennénk, nem taníthatna egy órát sem.  
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Tóth Csabáné: Nem az általános művelődési központ a munkahelye? 
 
Hajdu Gábor: Nem az iskolához tartozik. Ahhoz hogy tanítson, külön szerződés kell. 
 
Vass András: Úgy döntöttünk az elmúlt ülésen, hogy 6 órásként van felvéve, és plusz két 
órában szerződéssel van foglalkoztatva. Megvan a 8 óra. 
 
Révay István: Nem így döntöttünk, szerintem arról döntöttünk, hogy 8 órás legyen. 
 
Tóth Csabáné: Tavaly is 6 órásként plusz 2 órás szerződéssel volt foglalkoztatva. 
 
Révay István: Véleményem szerint munkaszerződést olyat köt vele az önkormányzat, amilyet 
akar. 
 
Kozma Lászlóné: Utána kell járni ennek a dolognak. 
 
 
Több indítvány, javaslat nem merült fel, Hajdu Gábor József polgármester az ülést bezárta. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József              Garaj Dániel    
     polgármester                    jegyző távollétében 
 
 
                 Honti Ildikó 
          Titkársági főelőadó 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
 
           Révay István                                          Bán János 
          alpolgármester                                                          képviselő 
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